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佔 位 行 李 聲 明 書
Cabin Baggage Declaration Form
Passenger Name旅客姓名：____________________  Reservation No.訂位代號: ______________  Flight No./ Date航班/日期: _____________________  TEL /聯絡電話: ______________________
	1. I, the undersigned, the above named passenger or the parent/representative/agent of the above named passenger (hereinafter referred to as “Passenger”), being fully aware of the rules and regulations of carriage for the conditions specified below, hereby agree to release, reimburse, indemnify and hold harmless the EVA Air, its directors, officers, agents and employees (hereinafter referred to as “Indemnified party”) from and against any liabilities, actions, suits, losses, damages, costs and expenses which the Indemnified party may hereinafter incur, suffer or be required to pay arising from or in connection with travel and/or carriage for the conditions specified below performed by EVA Air.
立同意書人(乘客或乘客之父母/代理人)業已詳悉長榮航空因下列事由所訂定之隨身行李運送規則或辦法，茲同意免除返還及賠償長榮航空及其董事、高級職員、代理人或受僱人因執行下列事由之運送所發生、負擔或應給付之任何責任、訴訟、損失、損害、成本及費用。

2. Cabin baggage item:
□Buddhist statue　□Musical instrument　□Bone ash urn　□Medical instrument　□Others     
Size (after fully packing)：Length      ×　Width      ×　Height      cm (in)；

Weight (after fully packing)：      kg (lb)

物品名稱：　□神像　  □樂器　  □骨灰罈　  □醫療器材　  □其它             
完整包裝後尺寸：長     ×　寬     ×　高     公分(英吋)；完整包裝後重量:       公斤(磅)

3. Cabin baggage must be reserved 48 hours before departure by EVA Air Reservation and applicable charges paid. In order to secure cabin baggage on the seat properly, cabin baggage must have strong packing on each side (e.g. suitcase) or be packed into a secure and strong box (with handle(s) is recommended) if cabin baggage is non-square shape such as Buddhist Statue. The accessories (including headwear etc.) of Buddhist Statue must be enclosed in the strong box and cannot be revealed outside the box. Passenger is required to arrive at boarding gate 40 minutes before flight departure in order to fasten your cabin baggage.
請務必於班機起飛前48小時透過長榮航空完成訂位並支付適用之票價。各面向必須有堅固之包裝(如行李箱)或包裝於安全穩固的箱子(有握把者為佳)，若佔位本身為不規則形狀(如神像)則需以裝箱處理，神像身上之配件(含頭飾等)亦須涵蓋在箱內，不可露於箱外。為妥善固定您的佔位行李，請於起飛前40分鐘抵達登機門。
4. Cabin baggage is the item(s) that you carry with you into the aircraft cabin and kept under your custody during flight. EVA Air assists in securing the item but is not liable for any damage or loss of this cabin baggage unless such damage or loss is caused by EVA Air's negligence. If cabin baggage packed improperly, not in accordance with related regulation, or passenger disagrees with method of handling the baggage, it will not be accepted as cabin baggage for safety reason. EVA Air is entitled to accept as checked baggage or refuse such item onboard.
由於佔位行李係由您於航程中帶入客艙並自行保管的行李，本公司僅協助安置但不負理賠的責任，除非該行李之損壞或遺失是由於本公司人員的疏失所造成。如果佔位行李沒有適當堅固的包裝、未符合相關規定或旅客不同意處理方式，該行李將不以佔位方式運送，基於安全理由，本公司將改採託運處理或拒絕乘載。
Passenger Signature (旅客簽名)                       / Date(日期)：                                         

· Please take this declaration form with you to the airport when the Cabin Baggage reservation is confirmed. Improper package will not be accepted as cabin baggage for safety reason. EVA Air is entitled to refuse such items onboard.
· 若您已取得佔位行李訂位之核可，請於搭機時攜帶此聲明書至機場備查。如不符合承載規範，基於飛安考量，長榮航空保有拒絕受理之權利。
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